
Protokoll fört vid Sibbarps Bastuvänners årsmöte den 2 april 

2025 

Årsmötet öppnades av Fred Holmberg som hälsade ca 50 medlemmar välkomna.  

Mötet valde Fred att leda dagens möte och Leif Mattsson som sekreterare. 

1. Björn Candin och Linda Persson valdes att justera mötets protokoll 

2. Mötet fann att kallelsen utskickats i enligt med stadgarna som föreskriver 2 veckor i förväg. 

3. Styrelsens verksamhetsberättelse var utdelad på mötet. Den godkändes och bilägges detta 

protokoll. 

4. Den ekonomiska rapporten föredrogs muntligt av kassör Torben Sten. Resultat- och 

balansräkning kunde inte presenteras pga tekniska och tidsmässiga problem med överföringen 

av räkenskaperna till nytt program. Torben informerade också om att bokföringen nu kommer 

att utföras av en badare med egen revisorfirma. 

5. Med anledning av ovanstående kunde inte revisorerna framlägga rapport. 

6. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar under förutsättning att 

revisorerna godkänner kommande rapport efter omläggningen till nytt system. 

7. Mötet beslöt att årsavgiften kvarstår med 100 kronor per kalenderår. 

8. Mötet fastställde att det, likt tidigare, inte utgår några arvoden till styrelsen 

9. Några motioner hade inte inkommit till styrelsen. 

10. Ordförande Fred Holmberg redan vald för åren 2024+2025 

11. Till vice ordförande valdes Linda Persson för åren 2025+2026 

12. Kassör Torben Sten redan vald för åren 2024+2025 

13. Till sekreterare valdes Leif Mattsson för åren 2025+2026 

14. Vice sekreterare Malin Kurz redan vald för åren 2024+2025 

15. Till styrelsesuppleanter för 2025 valdes Magnus Johansson och Lotta Verbaan. 

16. Till revisor för åren 2025+2026 valdes Werner Uhlmann. Björn Candin redan vald åren 

2024+2025. 

17. Till revisorssuppleant för 2025 valdes Jonas Hellberg 

18. Till valberedning för år 2025 valdes Jakob Hedén (sammankallande), Jimmy Uppström och 

Ingrid Ahlm 

19. Firmatecknare för föreningen är kassören ensam, eller ordföranden och sekreteraren i 

förening. 

20. Under punkten övriga frågor så informerade Fred om alla de kontakter som SBV haft med 

Malmö Stad/Fritidsförvaltningen innan upphandlingen av ny entreprenör. Bland annat så fick 
SBV inskrivet förlängda öppettider varje dag och inga stängda torsdagar, vedeldning även i de 
nya basturna och en hel del annat som önskats av badarna. 

Sedan skiftades Malin och Fred om att informera kring de kontakter och olika möten som 

tagits med Malmö stad/Fritidsförvaltningen samt med Ateljén kring vad som kommer att ske 

framöver. Det är svårt att få korrekt information kring när badhuset skall öppna samt vilka 

öppettider som kommer att gälla inledningsvis. En försening av renoveringen av kaféet 

medför att detta inte kan öppnas förrän tidigast om 5-6 veckor. Det fanns inte heller några 

uppgifter vid årsmötet att delge badarna kring avgifter som skall gälla samt vilka möjligheter 

till kortköp som kommer att finnas inledningsvis. Malmö Stad/Fritidsförvaltningen och 

Ateljéns uppfattningar skiljer sig åt just nu men under morgondagen ska de träffas och 



diskutera dessa frågor. SBV's styrelse kommer därefter att göra ett kompletterande utskick till 

medlemmarna när informationen från Malmö Stad/Fritidsförvaltningen och Ateljéns möte 

kommit oss tillhanda. 

 

21. Fred tackade mötesdeltagarna för allt engagemang och avslutade årsmötet. 

Vid protokollet Ordförande Justeras Justeras 

 Fred Holmberg

 Linda Persson Björn Candin 



 


